
Protokół nr 4/2020 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 15 czerwca 2020 r. 

 

W posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2020 r. udział wzięli: 

1. Mateusz Szerlowski – Przewodniczący Komisji 

2. Mateusz Kołacki – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Kamil Horuń – Członek komisji 

Komisja odbyła wyjazdowe spotkanie z Dyrekcją szkół na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

Dyrekcja podzieliła się z Komisją swoimi odczuciami, a także faktami w jaki sposób funkcjonują 

placówki w czasie pandemii. W związku z powyższym powstał poniżej zamieszczony raport: 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej: 

- zajęcia prowadzone za pomocą dysku Google (każdy uczeń ma swoje konto). Rozwiązanie 

wprowadzone od marca, 

- materiały przekazywane są uczniom w formie elektronicznej (dla uczniów bez dostępu do sieci 

przygotowane są pakiety w formie papierowej), 

- nauczyciele odbyli szkolenie z prowadzenia zajęć, 

- nauczyciele przekazują sprawozdania do dyrekcji z prowadzonych zajęć, 

- szkoła jest przygotowana na ewentualną kontynuację zajęć zdalnych od września 2020 roku, 

- planowane prowadzenie wakacyjnego przedszkola, 

- przedszkole funkcjonuje na zasadzie przesyłania materiałów do rodziców. 

Zwolnienia w szkole spowodowane były zmniejszeniem oddziałów (przerostem zatrudnienia). 

Łącznie zwolniono 7 nauczycieli.  

- w przedszkolu prowadzona była dodatkowa rekrutacja, która nie przyniosła zamierzonych 

skutków (brak chętnych). 

Zespół Szkół w Gogolewie: 

- założony został kanał na dysk ordzie, 

- lekcje realizowane są zgodnie z planem, 

- wszystkie zajęcia prowadzone są  w formie on-line, 

- organizowane są dodatkowe konsultacje, 

-  problemem w organizacji zajęć on-line jest brak lub słaba sieć, 



- przygotowanie do korzystania z platformy (dzwonek.pl) – kadra jest już szkolona, 

- brak sygnałów od rodziców o ewentualnych nieprawidłowościach, 

- brak zmian kadrowych. 

Zespół Szkół w Motarzynie: 

- zwrócenie uwagi na słabą sieć, 

- prowadzenie zajęć on-line za pośrednictwem: Librusa, Skype, komunikatorów (Messenger, 

WhatsApp) - nauczyciele mają dowolność, 

- wg dyrekcji w takim formacie nauczania lepiej radzą sobie uczniowie zdolni, 

- brak zmian kadrowych, 

- zmniejszenie ilości godzin na świetlicy z 37 do 30, 

- zwrócenie uwagi na istotną rolę wychowawców, docieranie do uczniów, rodziców. 

 

 

Przewodniczący 

        Komisji Spraw Społecznych 

/-/Mateusz Szerlowski 


